



6 Days 4 Nights Osaka + Tokyo ~ Mt Fuji

6 天 4 晚 大阪 + 东京 ~ 富士山

Tour Code / 团号: AJHK-D7/06

Valid from Mar - Aug 2019

有效期从 2019 年 3 月至 8 月

- **CITIES!** ❖ Kansai - Osaka - Kyoto - Nagoya - Hakone - Isawa - Mt Fuji - Tokyo - Haneda
城市! 关西 - 大阪 - 京都 - 名古屋 - 箱根 - 石和 - 富士山 - 东京 - 羽田
- **SLEEP!** ❖ **Hotel based on local 4 star accommodation**
住宿! **(Final confirmation on similar standard)**
- ❖ 当地 4 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准)
- | | | | |
|----------|-------------------------------|-------|------------------|
| ❖ Kansai | 1N Kanku Joytel Airport Hotel | ❖ 关西 | 1 晚 关空 Joytel 酒店 |
| ❖ Nagoya | 1N International Hotel | ❖ 名古屋 | 1 晚 国际酒店 |
| ❖ Isawa | 1N Kimiyoshi Hot Spring Hotel | ❖ 石和 | 1 晚 君佳温泉酒店 |
| ❖ Tokyo | 1N Ibis Style Tokyo Bay Hotel | ❖ 东京 | 1 晚 东京湾宜必思尚品酒店 |
- **EAT!** ❖ Unagi Don ❖ 鳗鱼饭
当地美食 ❖ Japanese Set Meal ❖ 日式套餐

Day 1 Kuala Lumpur → Kansai

- Depart to Japan~ the "Land of the Rising Sun"
- Check in hotel upon arrives.
吉隆坡 → 关西
- 出发到有太阳之国之称~日本。
- 抵达后, 送往入住酒店。

Day 2 Kansai (49km) ⇄ Osaka (60km) ⇄ Kyoto (146km) ⇄ Nagoya (B/L)

- **Osaka Castle Park** (outside view): It is a public urban park and historical site, with more than 600 cherry trees, 95 kinds of apricot flowers, and 1200 trees. You can see the famous Osaka Castle (outview) here. **** Remarks: Estimated Sakura Season from 18 March - beginning of 10 April.**
- **Shinkansen** (include ticket): Experience bullet train from Shin Osaka to Kyoto.
- **Arashiyama**: Located in the western outskirts of Kyoto, it has been a popular destination since the Heian Period for its natural setting.
**** Remarks: Estimated Sakura Season from 18 March - beginning of 10 April.**
- **Bamboo Forest**: The path is set between Tenryuji Temple and Nonomiya Shrine for over 500 meters long. It is absolute beautiful when the sun barely peaks through the bright green bamboo leaves and the stalks swinging in the wind.
- **Fushimi Inari Shrine**: It is particularly photogenic and famous because the shrine grounds are home to thousands of Senbon Torii (thousand gates), which frame the trails that lead a 4 kilometers stretch up to Mount Inari.

关西 (49 公里) 大阪 (60 公里) 京都 (146 公里) 名古屋 (早/午)

- **大阪城公园** (外观): 是位于大阪市中央区的大型绿地公园及停留拍照于大阪城是大阪的象征。
**** 注意: 赏樱花季节大约 3 月 18 ~ 4 月 10。**
- **子弹列车** (含票): 体验乘搭速度文明的子弹列车从新大阪到京都。
- **岚山公园**: 位于京都西郊, 是京都知名风景区, 以春天的樱花和秋天枫叶闻名。
**** 注意: 赏樱花季节大约 3 月 18 ~ 4 月 10。**
- **嵯峨竹林**: 竹林小径长约 500 公尺, 走在其中只闻沙沙的竹叶声和突如其来雨滴声, 大多数人都会停在竹林之日拍拍这异于城市的美丽景致, 不时还有穿着和服的女生走过来, 为竹林更添悠悠意境。
- **伏见稻荷神社**: 位于京都南面的重要神社。以其主建筑物后成千上的朱红鸟居门闻名。山径延伸进入神圣的稻荷山, 山高 233 米。稻荷是神道教诸神中的农业之神, 而狐狸被视为是祂的使者。因此, 在稻荷神社中可以看到许多尊狐狸的雕像。伏见稻荷神社具有悠久的渊源, 早于 794 年首都迁往京都。

Day 3 Nagoya (270km) 大阪 (31km) 伊豆 (B/L/D)

- **Lake Ashi**: It was formed in the caldera of Mount Hakone after the volcano's eruption about 3000 years ago. Today it is the symbol of Hakone with the famous Mt. Fuji at the background.
**** Remarks: Estimated Sakura Season from 18 March - beginning of 10 April.**
- **The Charm of Owakudani**: Where smoke containing hydrogen sulfide rises here and there even now. You can observe the dynamic activity of the volcano such as boiling water cauldrons and fumarolic gas blowing up white smoke.
**** Remarks: Subject to geographical condition, replacement to Cruising on the Lake Ashi.**
- 名古屋 (270 公里) 湘根 (31 公里) 石和 (早/午/晚)
- **芦之湖畔**: 是在三千多年前因火山活动而形成的火山湖。今天, 以富士山为背景的芦之湖已经成为箱根的象征。**** 注意: 赏樱花季节大约 3 月 18 ~ 4 月 10。**
- **大涌谷地狱**: 喷出的袅袅火山烟, 气候晴朗时, 更能包揽壮观的富士山景色。现在仍到处喷发含有硫化氢的火山烟之大涌谷。可以观察到沸腾的火山口湖、喷着白烟的喷气孔等活跃的火山活动状况。
**** 注意: 视当天的天气而定, 将改为芦之湖游览船。**

Day 4 Isawa (107km) 富士山 (140km) 东京 (B/L)

- **Mt. Fuji**: The highest mountain in Japan at 3,776m. It is one of Japan's "Three Holy Mountains" and was declared as UNESCO World Cultural Heritage in 2013. In this tour, we will stop at the easily-accessible **5th station**. (subject to weather conditions)
- **Sensoji Temple** (include entrance): Also known as Asakusa Kannon Temple, it is named after the 'Kannon' - Goddess of Mercy.
- **Nakamise-dori Street**: It is also one of the oldest shopping streets in Japan. There are more than 100 stores on both sides of the road, selling a variety of local specialties, food and souvenirs.
- **Shinjuku Kabukicho** (Pass by): Is the most famous red-light district in Asia. There are countless restaurants, night clubs, and pubs places. It is called "First Japanese Fun Street".
- 石和 (107 公里) 富士山 (140 公里) 东京 (早/午)
- **富士山**: 是日本“三神山”之一、也是日本的象征, 海拔 3776 米, 2013 年入为世界文化遗产。每年也吸引了许多游客前往欣赏富士山的美景。我们将停留在位于富士山半山腰的休闲平台“**第五合目**”从这里你能亲眼目睹到富士山很多美丽的景色。(视当天的天气而定)
- **浅草寺**(含门票): 建于 7 世纪的佛庙, 其象征是风雷神门, 上面挂着写有雷门两个字的大红灯笼, 这里每天都有前来拜访的观光客, 终年熙熙攘攘。
- **仲见通小商品街**: 是从雷门前往浅草寺的参拜道也是日本最古老的商店街之一。道路两旁布满了百余家店铺, 出售各种各样的土特产、食品和纪念品, 非常热闹。
- **新宿歌舞伎町**(途径): 是全亚洲最著名的红灯区, 这里有着数不清的餐厅、夜总会、酒馆等场所, 被称为“日本第一欢乐街”。

Day 5 Tokyo (30km) 羽田机场 → Kuala Lumpur (B)

- **Ginza Deluxe Street**: Tokyo's most famous up market shopping, dining and entertainment district.
- **Odaiba Park**: It sports a fusion of natural water and greenery with futuristic scenery such as Rainbow Bridge and the Fuji Television Building. You may also see the Statue of Liberty that came from Paris.
- We bid farewell and bringing home only wonderful memories of Japan!
- 东京 (30 公里) 羽田机场 → 吉隆坡 (早)
- **银座豪华商业大街**: 是东京最有名的高级购物、用餐及娱乐中心, 有许多百货公司、餐厅及咖啡馆。
- **台场公园**: 是东京最新的娱乐场所集中地, 是年轻人的青睐。
- 集合前往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。把日本美好的回忆带回家!

Day 6 Kuala Lumpur

- A warm Welcome Home!
吉隆坡
- 欢迎回到马来西亚!

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。